Sommet européen des entreprises contre le VIH/SIDA
Paris, 13 Octobre 2006, Centre de Conférence Internationales, 19 av Kleber - 75 016

La Coalition mondiale des entreprises contre le VIH/SIDA, (GBC) organise le premier Sommet européen des chefs d’entreprises sur le VIH/SIDA,  le 13 octobre 2006 à Paris. Fondé sur les leçons apprises des expériences, le Sommet européen fera le point sur les initiatives du secteur privé, en présence des partenaires clés, responsables politiques et bailleurs de fonds. 

Les tables-rondes du matin - réservées aux chefs d’entreprises - porteront sur les nouveaux mécanismes de financement à travers les partenariats public-privé ainsi que les nouvelles approches en vue d’étendre l’accès à la prévention et aux traitements du VIH/SIDA. Les pays émergents, Chine, Inde et Russie, seront aussi au cœur du débat.
Les deux sessions techniques de l’après-midi, ouvertes aux responsables opérationnels (Directeurs du Développement durable, Directeur de zones, autres) , porteront sur les pays émergents et les partenariats public-privé, à partir d’études de cas.
Ce premier Sommet européen des chefs d’entreprises dégagera ainsi des recommandations pratiques et contribuera à accroître le rôle du secteur privé à l’appui de la réalisation des objectifs de Développement du Millénaire.

Contacter : Thérèse Lethu, Directeur de la GBC Europe, Paris Tel : +33 1 44 34 58 23 

Email : tlethu@businessfightsaids.org  – Site Internet: www.businessfightsaids.org  

European CEOs Summit on HIV/AIDS, Paris, October 13, 2006 
Centre de Conférence Internationales, 19 av Kleber - 75 016
The Global Business Coalition on HIV/AIDS (GBC) is organizing the first European CEO Summit on HIV/AIDS on October 13th in Paris. Based on lessons learned and past experiences, the CEO Summit will offer an exceptional opportunity to move forward the current involvement of the private sector and facilitate important collaborations between the private sector, government, and international aid/donor organizations.

The morning sessions, reserved for CEOs, will encourage an exchange of ideas on new financing mechanisms through public-private partnerships as well as improving access to treatment through novel initiatives.  Emerging countries, China, India, and Russia, will also be at the heart of the debate.

The afternoon sessions are open to CEOs but will have a more technical focus that may appeal most to regional directors, human resource managers, public affairs managers, and sustainable development/corporate social responsibility managers.These sessions will focus on emerging countries and public-private partnerships, based on different case studies.

The European CEO Summit will identify practical recommendations new ways to increase the role of the private sector in reaching the United Nation’s Development Millennium goals.

Contact: Therese Lethu, Director for Europe, GBC Tel: +33 1 44 34 58 23

Email: tlethu@businessfightsaids.org   - on the web: www.businessfightsaids.org
